



## Young Scientists Activity (December 2022)

Maximum Awarded Number of Stars = 1

نشاط للعلماء الصغار (ديسمبر 2022)

الحد الأقصى للنجوم = 1

- Every Young Scientist should select **ONLY ONE** activity from the following three activities selection and do the selected activity by herself/himself , or with parents' help. The activity should be submitted using a short video or photos.
- Parents should send this form back to us by WhatsApp.

### Selection 1 (Touristic Visit)

Every Young Scientist should have a tour visit during December 2022 with her/his family/friends to a historic place such as a close by museum, castle, famous statue, popular place, River Nile, Red Sea, The Mediterranean Sea, Lake, and similar places. In the video/Photos, she/he should talk about the visited place and its importance.

### Selection 2 (Sharing with Others)

Every Young Scientist should do a family/relatives/friends visit during December 2022 and learn how to share reading her/his books or playing with her/his toys (Screen toys are not accepted) with his family kids. In addition, the Young Scientist should talk to them about IP Wave activities and his/her best activity. This visit can be done also to his school/nursery and sharing with her/his teacher and classmates. In the video, the sharing activity should be shown and described.

### Selection 3 (Responsibility)

Every Young Scientist should do some responsibility at home to help her/his parents such as cleaning, washing dishes, taking care of younger siblings, sitting with grandparents, or feeding pets. This responsibility should be done several times over few days. The video should show this responsibility- even with parents' help.



- كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم باختيار نشاط واحد فقط من الأنشطة الثلاثة التالية وعمل هذا النشاط بنفسه او بمساعدة الوالدين وتصوير فيديو قصير او صور توضيحية للنشاط.
- يقوم الوالدين بارسال هذه الاستمارة الى الشركة.

#### الاختيار الأول: (زيارة مكان تاريخي)

كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم بزيارة بمساعدة الوالدين الى أى مكان تاريخي قريب من محافظته أو أى معلم سياحي خلال ديسمبر 2022 مثل متحف، قلعة، تمثال مشهور، مكان مشهور، نهر النيل، البحر الأحمر، البحر المتوسط، بحيرة مشهورة، وهكذا. يتم توضيح الزيارة و التحدث عن أهمية المكان التاريخي فى الفيديو أو كتابته تحت الصور.

#### الاختيار الثانى: (المشاركة مع الاخرين)

كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم بعمل زيارة الى العائلة أو الأقارب أو الأصدقاء خلال شهر ديسمبر 2022 و يقوم من خلال الزيارة بمشاركة أطفال العائلة أو الأقارب أو الأصدقاء فى قراءة بعض الكتب التى تم شراؤها من خلالنا أو مشاركتهم بعض الألعاب المفيدة (ممنوع أى ألعاب تحتاج الى شاشة (سكرين)) و يقوم العالم الصغير أيضا بالحديث اليهم عن أنشطة اى بى ويف و أفضل نشاط تم عمله حتى الان. يمكن أن تكون هذه الزيارة الى زملاء المدرسة أو الحضانة و يقرأ بمساعدة المدرس كتاب لزملائه. يجب أن يشتمل الفيديو أو الصور على تصوير و وصف عملية المشاركة اما بالكلام فى الفيديو أو الكتابة أسفل الصور.

#### الاختيار الثالث: (تعلم المسئولية)

كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم بعمل شىء فى المنزل بمساعدة الوالدين و يتحمل مسئولية هذا العمل عدة مرات لبضعة أيام مثل تنظيف حجرته أو تنظيف المنزل أو غسيل الصحون أو مراعاة اخواته الأصغر سنا أو الجلوس مع الجد أو الجدة أو اطعام حيوان اليف مثل سمكة-عصفورة-قطة-كلب . يجب توضيح المشاركة التى يقوم بها الطفل و لماذا يقوم بها و احساسه و احساس الوالدين حينما يساعدهم و يتحمل المسئولية.



**Young Scientist Name:**

**Age:**

## **One Page Summary**





العمر:

اسم العالم الصغير:

## الملخص